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1. INLEIDING

Sinds eind 2020 heb ik 12 boeken geschreven en gepubliceerd over diverse thema’s om 

kennis en ervaringen te delen, maar vooral ook omdat ik het leuk vond en het hielp de 

inktzwarte coronacrisis nuttig te overbruggen. Schrijven is zingevend, houdt de geest 

scherp en is topsport. In dit boekje heb ik (korte) verhalen geschreven over 

uiteenlopende thema’s, die voor de lezer in eerste aanleg weinig verband met elkaar 

lijken te houden, maar bij nader inzien toch aan elkaar gerelateerd kunnen zijn. 

Sinds pakweg 12.800 jaar vertoont onze gezamenlijke geschiedenis diverse rode draden. 

Imperia kwamen op en verdwenen ook weer geruisloos of met een grote knal. 

Hoogmoed kwam vaak voor de val. Natuurrampen, hongersnoden en epidemieën zoals 

de pest teisterden de mensheid regelmatig. Ik ben ervan overtuigd geraakt dat pakweg 

11.800 jaar geleden er zich een wereldwijde natuurramp voltrok die toen al 

hoogontwikkelde samenlevingen, die de veelal aan kusten waren gelegen, wegvaagde.

Het wereldwijde zeewaterpeil steeg gestaag met 120 meter. Dat is andere koek dan de 

enkele centimeters aan het einde van deze eeuw waar ecofascisten u dagelijks bang mee 

maken. Begrijp mij niet verkeerd, er zijn weinig mensen die minder geven om flora en 

fauna dan ik, maar blijf wel realistisch. Ik kom daar later op terug. Volgens sommige 

geleerden kwam de ramp 12 millennia door een enorme komeetinslag, volgens anderen 

door een gigantische meteoriet. 

Maar daar gaat dit boekje niet over. Het gaat over uiteenlopende uitdagingen en 

dilemma’s waar veel mensen mee worstelen en in dit boekje wordt dat gelardeerd met 

geestige anekdotes. Dat deed ik ook met mijn boeken over geschiedenis omdat de 

meeste mensen geschiedenis doodsaai vinden en slechts weinigen nog dat soort boeken 

lezen. Multidisciplinaire geschiedenis is totaal niet saai en biedt je inzicht in het verleden, 

het heden en in de toekomst want geschiedenis herhaalt zichzelf weliswaar niet, maar 

rijmt volgens Mark Twain wel.   

De verhalen zijn gebaseerd op tegendraadse inzichten, soms controversiële kennis, mijn 

eigen ervaringen, avonturen en escapades. De verhalen gaan over dreigende 

geopolitieke rampen, zoals oorlog, achteruit hollende onderwijskwaliteit, 

tenenkrommend politiek bestuur, middelmaat in vrijwel alle sectoren van onze 

samenleving, hoogmoed en arrogantie van het zogeheten collectieve Westen, 

beeldvorming, perceptiemanagement en cognitieve dissonantie bij velen, over niet 

functionerende mainstreammedia en hun blinde propaganda, maar ook over grappige 

voorvallen en levenslessen. 

Sommige verhalen zijn kort, andere langer, afhankelijk van het thema en mijn inspiratie. 

Wat is dat eigenlijk inspiratie? Het gaat ook over psychologie, zoals een verstoorde man-

vrouwrelatie, het steeds kleiner worden van individuele vrijheden, kortom over kansen 

en tekortkomingen die sluipend in onze samenleving zijn geslopen sinds pakweg eind 

jaren 90 van de vorige eeuw. 
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We zaten decennia gevangen in een comfortzone, waren als samenleving niet alert 

genoeg voor inslapen en veronachtzaamden persoonlijk geluk. Broodnodige innovaties 

bleven uit en wie produceert in ons land nog tastbare producten? We zijn ware 

vergadertijgers geworden en pompen ons “zuur verdiende geld” rond. Door wat wordt 

dat papieren geld trouwens gedekt en is ongelimiteerd fiatgeld bijdrukken op de lange 

termijn wel zo verstandig. Bestaat er zoiets als een gratis lunch?  

Wat maakt een mens nou gelukkig en zijn wij dat echt als je naar de chagrijnige koppen 

op straat ziet en het onwijs hoge aantal chronisch zieken beschouwt? Enquêtes waaruit 

zou moeten blijken dat we zo gelukkig en (geestelijk) gezond zijn wantrouw ik omdat ze 

politiek kunnen zijn gemotiveerd. Geestelijke gezondheid hangt nauw samen met 

lichamelijke gezondheid. Journalisten van de mainstreammedia, die geacht worden de 

overheid, objectief, deskundig en kritisch te volgen, liggen bij de overheid en grote 

kapitaalkrachtige adverteerders in bed. 

Betrouwbare onderzoeksjournalistiek bestaat de facto niet meer en dat is ernstig omdat 

een democratie alleen maar kan floreren met kritische journalistiek die zich baseert op 

feiten en gedegen analyses en niet op bewust onbekwame propagandazenders, die de 

overheid in alles sparen en het als hun taak zien die overheid te souffleren en af te 

dekken bij falen. 

Deze prestitudes hebben daarnaast nu meer aandacht voor welke derderangs celebrity 

het met wie doet, hoe vaak en met wie nog meer. Sylvie Meis met haar gouden poesje, is 

daarvan een goed voorbeeld. Het is overwegend roddelpers en riooljournalistiek 

geworden. Kunnen we nog wel blind vertrouwen op rechters of is een groot deel activist 

geworden en waarom hebben de meeste een D’66 achtergrond? 

Over mijn verhalen in dit boekje kan ik kort zijn, je houdt ervan of niet, je lacht erom of 

niet, het biedt je nieuw inzichten of niet. Ik koester het adagium I agree to disagree, want 

een scherpe dialoog op basis van feiten en valide argumenten vanuit meerdere 

perspectieven is broodnodig om te groeien en is het zout der aarde. Niets is dodelijker en 

zo geestdodend als het zogenaamd altijd met elkaar eens zijn om de lieve vrede te 

bewaren. Daarom prikkel ik net als een nar aan het hof van een koning en houdt mensen 

een spiegeltje voor in een tijd dat satire nagenoeg is verdwenen. 

Ik ben een geboren en getogen Rotterdam en het zit in mijn DNA om recht voor zijn raap 

te zeggen waar het op staat. Daar maak je weliswaar geen vrienden mee, maar het 

draagt bij aan je zelfrespect. Als men van toneelspelen houdt dan moet je naar de 

toneelacademie. Word de lezer boos over bepaalde statements dan is dat juist prima.  

Vraag je steeds af wat de dieperliggende oorzaak is waarom je boos wordt. 

Omdat het misschien het hout snijdt en je onwrikbare mens- en wereldbeeld aantast en 

je dat onzeker maakt? Ken uzelf was de lijfspreuk van de wijze oude Grieksen en ook dat 

zijn we kennelijk vergeten. We leven tegenwoordig in een soort Alice in Wonderland, in 

een door de mainstreammedia, politici en opiniemakers gecreëerde fictieve 

werkelijkheid, waarin Orwelliaanse doublespeak aan kracht wint. 
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Oorlog is vrede, tirannie is democratie, vrijheid is een dwangbuis. Wufte en 

zelfingenomen politici munten uit in visieloze, semantische mierenneukerij en hoe zij 

overkomen in de media. Veel wat we dagelijks voorgeschoteld krijgen is niet gebaseerd 

op feiten, maar op wensdenken en onderbuikgevoelens. Het is een gedroomde of beter 

gezegd een voorgeschreven werkelijkheid, waarin u moet geloven, net zoals sekteleden 

blind hun goeroe volgen. 

Dat kan zeer grote negatieve gevolgen hebben en zelfs leiden tot het einde van de 

Westerse beschaving die we grotendeels aan de Grieken en Romeinen te danken 

hebben. We leven in een uiterst gevaarlijke geopolitieke periode door diverse 

escalerende conflicthaarden, die we als we iets dieper graven zelf hebben veroorzaakt, 

zoals de proxyoorlog in Oekraïne. 

Ik ken dat land als mijn broekzak en heb er jaren gewoond en was erbij in februari 2014 

toen de VS in Kiev een staatsgreep pleegde. Daar ging stappen met de boys van de CIA 

(maar ik vermoedde destijds niet wat zij in hun schild voerden). Enkele jaren terug 

schreef ik de integrale geschiedenis van Rusland en Oekraïne, de twee grootste landen 

van Europa. 

Meer dan 90% van wat de mainstreammedia, politici, aan de NAVO gelieerde 

zogenaamde deskundigen en denktanks beweren is aperte onzin en bewust gelogen om 

draagvlak bij de bevolking te creëren teneinde dat land te blijven steunen met obscene 

bedragen en tot de tanden te bewapenen en dat deed men al ruim 8 jaar nog voordat 

deze proxyoorlog begon.   

Deze steun leidt tot een totale vernietiging van dat land en is dat paradoxaal of niet. 

Noemen we dat helpen en geven onze politici echt om de ontelbare Oekraïense doden, 

verminkten en levenslang getraumatiseerden?  Ik snap niet dat politici als von der Leyen 

niet wakker liggen van wat zij deze slachtoffers en hun naasten hebben aangedaan. 

President Poetin wordt gedemoniseerd en is de duivel of een geïncarneerde Hitler, maar 

is dat wel zo?  

Je zou hem, de leider van het grootste en meest diverse land ter wereld, op basis van 

objectieve feiten en plausibele argumenten net zo goed de beste regeringsleider sinds 

Bismarck kunnen noemen.  Na een totale ineenstorting van de Sovjetunie in 1991 liet hij 

Rusland als een sfinx herrijzen en staat dat land weer volledig als wereldmacht op de 

kaart en is Rusland een buitengewoon innovatief, mooi land geworden met schitterende 

mondaine steden en meer vrijheid dan bij ons in het Westen. 

Als je mij niet gelooft, kijk dan maar eens op YouTube naar de 30 mooiste steden daar of 

ga er als het stof van deze krankzinnige proxyoorlog is neergedwarreld. Onze veelal door 

de staat gesponsorde of grote partijdige adverteerders gefinancierde mainstreammedia 

lijkt 2 druppels water op de Pravda in de donkerste tijden van de USSR. De zichzelf 

beschouwende linkse politici hadden aanhangers kunnen zijn van ene Davidovitsj 

Bronstein alias Lev Trotski, zoals de meesten hem bij naam kennen. 
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We zijn als samenleving een beetje in de war geraakt en hebben herhaaldelijk de 

verkeerde afslag genomen sinds de eeuwwisseling.  De gevaarlijkste mensen zijn 

diegenen die een klein snappertje, weinig kennis, en benodigde kerncompetenties en 

levenservaring hebben, maar er torenhoge niet te realiseren ambities op nahouden, erg 

gedreven zijn en zichzelf geweldig slim vinden. Zij zijn gevaarlijker dan slimme luie of 

domme luie mensen, want die richten weinig schade aan.

Dit soort fanatici maken ons land kapot en scheppen de ideale condities voor 

allesverwoestende oorlogen. Misschien menen ze het beste met de wereld of hun land 

voor te hebben en dat maakt het des te gevaarlijker. Ik ben ervan overtuigd dat Hitler 

dat ook had en je moet niet gelijk in de emotie schieten in je oordeelsvorming, want 

niemand is 100% slecht of goed. 

Hitler deed voor Duitsland in de beginjaren tal van goede dingen – van het aanleggen van 

Autobahnen tot kinderbijslag en het oplossen van de torenhoge werkloosheid die de 

Amerikanen hadden veroorzaakt- en werd door velen ook buiten Duitsland – en vooral in 

Engeland, de VS, Frankrijk, Italië en Spanje als een messiaanse verlosser gezien. Dat 

simpele zwart-wit denken van tegenwoordige politici en mainstreammedia is weliswaar 

makkelijker verteerbaar, maar draagt niet bij aan het begrijpen van de onderliggende 

oorzaken van complexe crises. 

Ja Hitler ontpopte zich later als de antichrist, maar Poetin hiermee vergelijken is een 

grove schande. Als we iets meer respect hadden gehad voor zijn prestaties en de 

gerechtvaardigde belangen van Rusland serieus hadden genomen dan was deze vreselijk 

oorlog voorkomen en wat de Europese economie niet ingestort, zoals nu het geval is, al 

was het alleen maar vanwege het spotgoedkope aardgas, waar een modern 

geïndustrialiseerd land niet zonder kan.  

De Amerikanen lachen in hun vuistje als ze aan Europa hun 4 keer duurdere vloeibare gas 

verkopen. Je zou redelijkerwijze van onze regeringsleiders in Europa mogen verwachten 

dat zij de belangen van hun burgers en bedrijven maximaal zou behartigen, mar niets is 

minder waar. Zij manifesteren zich als ware globalisten en likken als trouwe vazallen de 

laarzen van de VS, een land dat ernstig in verval en de facto financieel bankroet is.  

Een zekere polarisatie in ons politieke toneel is juist een zegen omdat het de motor kan 

zijn van een zinvol maatschappelijk discours. Dat doorgeslagen polderen is op de lange 

duur een doodlopende weg. Knopen doorhakken is geboden. Alexander de Grote deed 

dat ook in Gordium, een stad in het toenmalige Frygië, in het huidige Turkije. Ik walg van 

egeltjesgedrag en kritiekloze schapen die er alles aan doen, inclusief zelfcensuur, om 

vooral maar bij de groep te mogen blijven horen, ook als de groep recht op het ravijn 

afstormt. 

Wees vooral jezelf, alert, kritisch en authentiek en wordt wie je al bent en dat zei filosoof 

Nietzsche al. Stel jezelf de volgende vraag, hoe heb je je gemanifesteerd tijdens de 

coronacrisis en wat vind je er nu zelf van? Zijn er dingen waar je achteraf spijt van hebt 

en waarom heb je je zo gemakkelijk laten misleiden? Datzelfde geldt ook voor je 

opstelling in de proxyoorlog in Oekraïne. Waarom liet je je opnieuw bedotten. 
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Heb je echt een vlakke leercurve en zal je het nooit leren? Waarom heb je zo’n blind 

vertrouwen in bewindslieden, politici, zogenaamde onafhankelijke deskundigen, 

denktanks en de MSM?  Laat je je leiden door je emoties, waar de media en politici op 

inspeelden of was logica je kompas. Volg en ontwikkel je aangeboren talent en je 

(morele)kompas en last but not least blijf nadenken en wees rechtvaardig. 

Doe een ander niet wat gij niet wilt dat u geschiedt en verplaats je ook eens in de ander, 

je (al dan niet ingebeelde opponent) zoals bijvoorbeeld Russen en Poetin om zaken beter 

te kunnen begrijpen. Hebben zij misschien ook recht op een nieuw 

veiligheidsarrangement waarop zij eind 2021 aandrongen? Het is misschien een 

teleurstelling voor velen, maar dit grootste land ter wereld is puissant rijk en ze zijn 

totaal niet in ons en andere Europese landen geïnteresseerd, laat staan dat ze deze 

willen veroveren.

Dat land heeft de meest waardevolle verzameling van edele metalen, zoals enorme 

voorraden goud, enorme hoeveelheden fossiele brandstoffen, zeldzame grondstoffen ter 

wereld en beschikken over forse diamantvoorraden. Omdat dit soort voorraden in de 

nabije toekomst dé kritische succesfactoren zijn in een transformerende 

wereldeconomie, waar BRICS steeds meer de toon van de muziek gaat bepalen, hebben 

dit soort rijkbedeelde landen de toekomst.    

De afgelopen 30 jaar heeft de NAVO, tegen alle gemaakte afspraken in, een nieuw 

ijzeren rondom Rusland opgetrokken en niet zij staan aan onze grenzen, maar wij aan de 

hunne. DE NAVO is daarnaast helemaal geen vredelievende defensieve organisatie, kijk 

maar naar het geweld tegen Servië, Libië, Syrië en andere landen en deze door de VS 

geleide organisatie wil zich nu ook uitbreiden naar Azië, terwijl volgens mij dit wel erg ver 

weg ligt van de noordelijk Atlantische oceaan. 

De houding van de VS en de EU vanaf 2008 in de trant van wij hebben niks te maken met 

uw veiligheidsbelangen Rusland, is niet alleen volstrekt onredelijk maar ook onhoudbaar. 

De VS wezen het aanbod op een integraal veiligheidsarrangement eind 2022 arrogant af 

en daarvoor betalen wij nu daarvoor letterlijk de hoofdprijs van een totaal verloren 

oorlog en een zieltogende economie. Onze burgers merken dit dagelijks in hun 

portemonnee wegens belachelijk hoge prijzen van eerste levensbehoeften.

Zouden Rusland of China hetzelfde doen in Venezuela of Mexico als de NAVO sinds 1997 

deed tegenover Rusland, dan zouden de VS dat soort landen meteen de oorlog verklaren 

op basis van de zogeheten Monroedoctrine. Kan iemand mij het verschil noemen als we 

consequent, consistent en rechtvaardig zouden zijn? Volgens de Britse George Orwell zijn 

alle varkens gelijk, maar zijn sommige varkens gelijker dan andere. Het demoniseren van 

leiders als Poetin, Xi, Kadhafi, Assad, Hussein, Kim il Un, Kamenei en anderen is een 

goedkope truck om de eigen bevolking rondom angst te mobiliseren, maar is vaak slechts 

een karikatuur van de werkelijkheid.
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Het stimuleert slechts de verkoop van wapens door de 5 grootste wapenproducenten in 

de VS (Boeing, Lockhead Martin, Raetheon, General Dynamics en Northrop Gumman).    

Ben ik een complotdenker als ik denk dat sommige politici in de EU zich (on) bewust voor 

het karretje van die bedrijven laten spannen? De term complotdenker is trouwens een 

briljante uitvinding van ene James Jesus Angleton, een strateeg van de CIA, om alle 

kritiek op de overheid in het bijzonder en het officiële en valse narratief over de moord 

op J.F. Kennedy, zijn broer en Marten Luther King in de kiem te smoren.

Als je naar de term antisemitisme kijkt heeft het gebruik daarvan in de praktijk hetzelfde 

effect, waarover later meer. Ga rustig zitten, maak je veiligheidsriemen vast want nu 

gaan we de rollercoaster in   
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2.  DE ZONDAGSCHOOLMEESTER

Mijn oudste zus Ada was a lookalike van Elisabeth Taylor, een knock-out Brunette, met een 

sterke, slimme, maar niet al te fraaie persoonlijkheid. Er is geen twijfel over mogelijk dat alle 

jonge, maar ook oudere mannen aan haar voeten lagen, maar ze koos voor een gnoom 

waarbij vergeleken de klokkenluider van de Notre Dame, een hunk was. Naast 

zondagschoolmeester was hij in het dagelijks leven autoverkoper, een vertegenwoordiger 

van Peugeot, maar dat bleek achteraf ook slechts een dekmantel of bijbaan. 

Mijn oom Jan, die eind jaren 60 na een vechtscheiding als gastarbeider naar Duitsland was 

geëmigreerd was weer eens bij ons op bezoek in Rotterdam-Zuid. Een saillant detail is dat hij 

met de zus van mijn moeder was getrouwd. Hij en zijn nieuwe vrouw Ali onderhielden via 

mijn ouders tijdens dat soort logeersessies de enige sentimenten die zij nog hadden voor ons 

land en 1 keer per jaar kwamen zij zich in deze behoefte laven. 

Verhalen over de Duitse bezetting werden dan herhaaldelijk opgerakeld en mijn ome Jan 

vertelde met trots dan elke keer hetzelfde verhaal, hoe hij tijdens de hongerwinter 

aardappelen van de Duitsers stal uit een vrachtwagen en ze te slim af was geweest. Mijn opa 

overleed tijdens die hongerwinter aan de honger en dat is een van de ergste vormen van 

sterven. 

Ome Jan en mijn vader rekenden zich zeker tot het verzet want mijn vader ontdook de 

Arbeiteinsatz en zijn moeder zei tegen een Obersturmarschführer die op de deur klopte. 

Mijn oma hield een hield bij de hand en zei dat mijn vader krank was en daar hielden de 

Duitsers niet van en deze kennelijk niet fanatieke Nazi droop af, maar het is zeker dat mijn 

oma deze Duitser zou hebben gedood als deze anders had gehandeld. 

Hierbij vergat mijn oma dat als ze dat zou hebben gedaan de hele straat zou zijn 

omgebracht, want de Nazi’s hingen het principe tand om heel gebit aan. In ons gezin 

koesterden we een diepe afkeer en haat voor Nazi’s en Duitsers, ook omdat zij het centrum 

van Rotterdam hadden gebombardeerd en vele generaties voorouders van ons waren 

geboren en getogen Rotterdammers. 

Opvallend was – en dat besefte ik pas veel later- dat er zelden of nooit gesproken over de 

deportatie en de vervolging van Joden werd gesproken. Die tragedie leerde ik pas op de 

middelbare school. Mijn vader daagde ome Jan regelmatig uit omdat volgens Jan in 

Duitsland alles etwas besser und gröser was. Volgens die oom waren Duitse herders in 

Duitsland groter en was er alles beter geregeld, variërend van de gezondheidszorg tot 

autokeuringen en misschien was dat ook wel zo. 

Ome Jan was gewoon happy in Duitsland, maar mijn vader ging dat standaard na enige tijd 

irriteren en maakte hem dan uit voor rotmof, meestal vlak voordat Jan en Ali weer 

huiswaarts gingen. Enige tijd daarvoor bakte ome Jan standaard een soort oliebollen, die hij 

spoetnik noemde en waarmee je ook goed had kunnen tennissen. 
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Deze oom gaf mij een keer een trainingspak, waarmee ik ging schaatsen en dat te grote pak 

was zo flexibel dat mijn vrienden mij tijdens het schaatsen Yogi Bear noemden. Eigenlijk had 

ik niks met schaatsen, ik hield van de zomer en van dat schaatsen kreeg ik vooral koude 

handen en kramp in mijn poten. Ook het kijken naar schaatsen op tv had ik niks mee en met 

vaste regelmaat werden 3 Nederlanders elk jaar nummer 1,2 en 3, althans zo voelde dat bij 

mij en het leek op een soort zelfbevlekking. 

Nee gaf mij maar voetbal met door onze lieveheer begenadigde voetballers als Johan Cruijff, 

Willem van Hanegem en Robbie Rensenbrink. Ook populair waren de gevechten van 

Mohammed Ali, waarvoor mijn vader en ik midden in de nacht voor opstonden. We 

woonden in het weelderig groene Zuidwijk in Rotterdam, aan de Stoutenburg 7c en ik heb 

daar 19 jaar lang de best denkbare jeugd gehad, die men zich maar kan wensen. 

Ik kan dat aan mijn kinderen niet goed uitleggen want zij hebben geen idee in welke gouden 

tijd ik opgroeide en misschien is dit wel 1 van de oorzaken van de huidige generatiekloof. Je 

kan niet missen wat je nooit zelf ervaren hebt. Wij hadden veel meer persoonlijke en 

natuurlijke vrijheid dan nu en een man was een man en een vrouw een vrouw en mensen 

die zichtbaar geestelijk gestoord waren werden linea recta afgevoerd met een blauwe auto 

naar het nabijgelegen Delta. 

De samenleving had heldere logische structuren en de politieke hoofdrolspelers, rechters en 

bestuurders gaven vertrouwen. Dat klinkt reactionair, maar het was gewoon een feit 

destijds. Millennials zeggen dan o volgens jou was alles dus vroeger beter dan nu, dat kan 

niet kloppen. Nee niet alles was beter, maar heel veel wel. Er hing in die tuinstad een zeer 

positieve energie. 

Ik speelde vanaf mijn 4e tot mijn 18e altijd buiten in weer en wind en voetbalde dagelijks 

urenlang met de jongens uit de wijk, waarvan sommigen het later tot het 1e van Feijenoord 

en het Nederlands Elftal tot 20 jaar schopten. Hoewel ik na jaren zeer goed kon voetballen, 

alles met de bal kon, razendsnel was en een goed spelinzicht had, haakte ik op mijn 19e af 

omdat ik niet monomaan en gemotiveerd genoeg was en een veel bredere belangstelling 

had.

In het voetbal en andere topsporten kan je alleen de top bereiken als je volstrekt monomaan 

bent en letterlijk heel de dag met de bal bezig bent, ook in je dromen. Heb je al je energie, 

tijd en toewijding in voetbal gestoken en haal je net niet de top, dan word je postbode, waar 

trouwens niks mis mee is en dat overkwam mijn beste vriend Gerrie Broere bij Feyenoord 1. 

Wim Rijsbergen kreeg die vaste plek van voorstopper en hij niet. 

Ik koos op mijn 19e definitief voor mijn liefje én studeren en had de rest van mijn leven een 

tomeloze interesse en nieuwsgierigheid in wetenschap, filosofie, geschiedenis, economie en 

geopolitiek. Op mijn 17e had ik ineens het licht gezien en was daarvoor een waardeloze 

leerling. Op een dag was mijn zwager Arie zijn koffertje bij ons vergeten en mijn vader en 

ome Jan, die wel in waren voor een geintje, konden hun ogen maar niet van dat koffertje 

afhouden. De verleiding werd te groot en uiteindelijk openden zij het koffertje. 
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Tot hun grote verbazing zat er geen Bijbel in, zoals redelijkerwijze verwacht mocht worden, 

maar allerlei voor die tijd indrukwekkende seksspeeltjes met enorme dildo’s waar elke 

frigide en verzuurde christenvrouw ongetwijfeld dagelijks mee aan haar trekken zou zijn 

gekomen. Arie bleek samen met ene Joop Wilhelmus een van de eerste pornobazen van ons 

land te zijn, die binnen enkele jaren daarna moeiteloos jaarlijks miljoenen binnen harkte met 

zijn schijnheilige, doortrapte en vadsige kop. 

Waarom mijn bloedmooie zus voor hem had gekozen snapte ik destijds niet op 7-jarige 

leeftijd. Pas op latere leeftijd besefte ik hoe aantrekkelijke vrouwen in essentie vaak echt in 

elkaar steken. Veel vrouwen zijn vaak (onbewust) uit op financieel voordeel, zekerheid en 

comfort en terwijl zeer knappe mannen veel aandacht aan hun uiterlijk besteden, letten tal 

van vrouwen daar helemaal niet zo op en is uiterlijk voor hen van ondergeschikt belang. 

Goed nieuws voor de lelijke mannen dus. 

Het zit bij veel vrouwen in hun genen, je kan het hen niet echt verwijten. Ik heb 3 dochters 

en had 4 zussen, heb in mijn loopbaan met honderden vrouwen samengewerkt en heb daar 

veel van geleerd. Als vrouwen stralen is dat een belangrijke indicatie van een gezonde 

samenleving. Vrouwen vormen de ruggengraad van elke samenleving. Stralen vrouwen dan 

zitten zij in hun kracht en zijn ze gelukkig. Zijn ze zichtbaar ongelukkig, moddervet en 

onaantrekkelijk dan kachelt de hele samenleving als in een biotoop achteruit.

Het wankele evenwicht tussen mannen en vrouwen is in ons land de laatste decennia ernstig 

verstoord geraakt door waanideeën en een doorgeslagen verkeerd type feminisme. Ik kick 

op intelligente, zelfstandige aantrekkelijke vrouwen, maar de meeste hardcore feministische 

activisten kwalificeren zich niet met die kernkwaliteiten. Met de natuur kan je niet 

ongestraft blijven spotten. Vrouwen overtreffen mannen in vrijwel alles, ook in het kwaad. 

Veel mannen zijn door maatschappelijke druk te verwijfd en te soft geworden en veel 

vrouwen lijken vaak in alles op kerels. 

Hun kinderen internaliseren dit schadelijke gedrag onbewust in “hun software”. Omdat ik 4 

oudere zussen had, 3 dochters heb en tal van relaties heb gehad pretendeer ik er iets meer 

van af te weten van deze complexe materie dan de gemiddelde man. Veel extreem mooie 

vrouwen voelen zich daarnaast, net als mijn vroeg overleden oudste zus, tot het kwaad en 

het type foute vriend aangetrokken als door een magneet. 

Zij willen hem verbeteren als een project. Slagen ze daarin dan wordt hij onaantrekkelijk in 

hun ogen. Slagen zij er niet in dan was hij een onverbeterlijke klootzak en gaan ze verder 

naar hun volgende project. Daarom vissen aardige mannen zo vaak achter het net. Veel 

knock-outs vinden hen niet aantrekkelijk en goede vrienden worden al snel als broers gezien. 

Een van de hoofdrolspelers JR uit de oude soapserie Dallas was niet voor niets erg geliefd bij 

de dames, die met een natte panty dagelijks aan de buis gekluisterd waren wat JR nu weer 

zou gaan uitspoken wat bij wet en door God verboden was. 

Vooral zijn machinaties gingen erin als een borrel in een ouderling. Macht, status en poen 

lijken veel vrouwen te hypnotiseren. Het was een miscalculatie van mijn oudste zus, want hij 

was net zo gierig als hij afzichtelijk was. 
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Mijn zus kreeg elke week een karig weekbudget toebedeeld van hem en ze was 

decennialang doodongelukkig. Het was dan ook niet zo vreemd dat ze niet erg oud werd. 

Veel beter dan foute Arie was ze ook weer niet echt. Zij was een extreme egoïst en ik 

herinner me nog als klein kind dat zij wekelijks talloze bossen bloemen bij ons om de hoek 

ging kopen en altijd met net zo veel bossen bij mijn ouders weer vertrok naar Westmaas en 

later naar Lage Zwaluwe waar ze woonde, zonder er ook maar 1 bosje chrysanten achter te 

laten voor mijn moeder. 

Misschien ben ik ouderwets maar is er mis met eert uw vader en moeder? Het leek mij meer 

dan egoïsme, sadisme dekte de lading beter denk ik. Je kan als ouders nog zo goed voor je 

kinderen zorgen en heel veel van hun opvoeding verwachten en jezelf opofferen, maar de 

realiteit is dat het goede of het verrotte karakter vrijwel bij de geboorte (latent) aanwezig en 

onveranderbaar is, ongeacht wat menig psycholoog, psychiater of andere 

gedragswetenschapper met klem beweren. Daarnaast is het vaak 1-richtingverkeer.

Later begreep ik van mijn ouders dat een paar zussen van mij jaloers waren omdat ik in ogen 

meer kreeg dan zij, maar daarbij vergaten zij dat ik een nakomertje en enige jongen was, die 

opgroeide in een veel welvarender periode van ons land dan zij en dat mijn ouders straatarm 

waren in hun kindertijd. Veel vrouwen munten juist niet uit in empathie – wat veel HRM- 

experts wel beweren als kernkwaliteit - en daarnaast is jaloezie een van hun 7 ondeugden. 

Zelf ben ik, geloof me of niet, nog nooit op wie dan ook jaloers geweest.  

Sommige mensen voelen zich net als planten aangetrokken tot het licht, anderen tot 

duisternis en groeien naar dat licht toe of keren zich juist daarvan af - zoals een Joran van 

der Sloot- en geen moedertje lief die daar wat tegen kan doen. Het is helaas de harde 

realiteit en je kan het alleen maar verergeren door kinderen te veel te verwennen en in de 

watten te leggen. Dan worden het vaak ware ondankbare monsters. 

Vrienden en kennissen kan jezelf uitzoeken, familie helaas niet. Mijn moeder was een soort 

blanke vrouwelijke Nelson Mandela, een zeer sterke mentale vrouw met een uitstekend 

gezond verstand en sterk ontwikkeld rechtsgevoel, een harde werker die naast de zorg voor 

5 kinderen werkte in het Zuiderziekenhuis op Rotterdam-Zuid. School had ze nauwelijks 

genoten, ze was streetwise en ik overdrijf niet, ze had op later leeftijd de intellectuele 

capaciteiten van een gemiddelde professor, waarmee maar weer eens is aangetoond dat het 

belang van gezond verstand en streetwisdom in onze maatschappij schromelijk worden 

onderschat. 

Leuk hoor die diploma’s en bullen -en mijn muur hangt er vol mee metaforisch gesproken- 

maar de deugden van de klassieke Grieken, logisch kunnen nadenken en moed zijn veel 

belangrijker in het leven. Haar analyses en logische argumentaties waren doorgaans feilloos, 

origineel, realistisch en praktisch uitvoerbaar, terwijl ik het laatste anderhalf jaar tal van 

hooggeleerde heren en dames, ook buiten de medische wetenschap (over corona, 

klimaatmanagement en de proxyoorlog in Oekraïne) zonder enige gêne, de grootst mogelijke 

onzin heb horen uitkramen. 
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Daarnaast zijn bullen en diploma’s de laatste decennia onderhevig geweest aan een niet te 

onderschatten kwaliteitsinflatie. Dat is veroorzaakt om iedereen zich beter te laten voelen. 

Als maatschappij heb je daar dus geen zak aan. Men bleek vooral goed in datamanipulatie en 

bewuste onbekwaamheid en daarna zaten zij in de ontkenning of zwegen als het graf. Het is 

veel krachtiger te zeggen, sorry ik zat fout en bij de hierboven genoemde onderwerpen 

zaten en zitten ze er totaal naast. Maar daar voelt men zich kennelijk te groot voor.

Uit recente onderzoeken in de VS en GB en andere landen bleek vrijwel elke 

coronamaatregel absolute lulkoek. Ik ga hier niet verder op in, maar als het niet zo’n ernstige 

zaak zou zijn, was het een moderne klucht van formaat. Je kan mensen niet kwader maken 

dan hun domheid bloot te leggen en hun onwrikbare zelf- en wereldbeeld aan te tasten. Ze 

laten zich volgens de filosoof Nicolo Machiavelli liever in de maling nemen dan te erkennen 

dat ze bedrogen zijn en dat is een intrigerend sociaalpsychologisch fenomeen. 

In mijn kindertijd was het fulltime werken met een gezin met 5 kinderen managen een 

unicum en mijn moeder, met wie ik een uitstekende (spirituele) band had, vertelde mij meer 

dan eens dat de buurtbewoners - als zij ’s-ochtends vroeg of laat bij de bushalte stond op 

weg naar het Zuiderziekenhuis- naar haar keken alsof zij een temeier was en dat stak haar 

zeer.  

Mijn moeder had tot haar dood in mei 2021 niets met losgeslagen feministen en 

provocerende homo’s in hun blote reet op een grachtengordelboot in Amsterdam. Zij was 

het met mij eens dat er tussen mannen en vrouwen een fragiel en wankel natuurlijk 

evenwicht bestaat en dat slimme vrouwen doorhebben dat een man af en toe de baas wil 

spelen en naar complimentjes en waardering hengelt - net als een paard een suikerklontje 

wil- maar dat vrouwen doorgaans veel slimmer en geraffineerder zijn dan mannen. 

Zij kunnen hun informele macht en subtiele stuurknoppen effectiever aanwenden om hun 

zin te krijgen en mannen tegelijkertijd in de waan laten dat zij de kapitein op het schip zijn. 

Verstoor je dat evenwicht met een te radicaal feminisme onder invloed van te veel 

verkeerde hormonen of verkeerd voedsel dan bereik je als vrouw precies het 

tegenovergestelde en floreert de samenleving in zijn totaliteit niet meer, Yin en Yang hè. 

Van alle ontelbare diersoorten op aarde bestaan 99,9999% uit heteroseksuele mannetjes of 

vrouwtjes, sorry D’66, maar dat is een feit. Mijn moeder kotste op dat modieuze 

transgenderneutrale en LHBTGQ + gedoe en vond deze mensen, met uitzondering van de 

echte genetische ongelukjes, ziek in hun hoofd. Mijn moeder was conservatief en 

vooruitstrevend tegelijk. 

Vrouwen vormden en vormen de belangrijkste pilaar en dé ruggengraad van elke florerende 

samenleving overal ter wereld en dat was in het klassieke Sparta 2.800 jaar geleden al zo en 

dat is ook nu nog steeds zo voor wie iets dieper in deze materie duikt. Over dat Sparta 

schreef ik ook een boekje. De uitermate knappe en intelligente vrouwen van Sparta speelden 

een cruciale rol in die samenleving. 
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Zij werden weliswaar nooit ingezet als militair tijdens de strijd, maar als in een uitzonderlijk 

geval de Spartaanse strijder was gevlucht, zijn kameraden had verraden of zich in het heetst 

van de strijd laf had getoond, dan werd hij bij terugkomst in Sparta niet alleen vernederd 

maar kort daarna ook op beestachtige vermoord door die vrouwen om een voorbeeld te 

stellen aan de rest. Mede daarom waren die Spartiaten zo dapper en succesvol in oorlogen. 

Je kon beter een gelukzalige dood op het slagveld hebben.  

Het zijn alleen die kinky, perverse en decadente zich links noemende (maar dat beslist niet 

zijn, het zijn hooguit salonsocialisten) figuren, vaak zelf genetische misfits, die niet willen 

inzien dat de afwijking niet de norm is of moet zijn. Wat zij extreemrechts noemen was de 

laatste 40 jaar lang links en progressief. Nieuw links is in feite bevlogen agressief Trotskisme. 

Ik heb helemaal niets tegen homo’s, integendeel, ik heb heel veel prima literatuur, kunst en 

het grootste deel van mijn kleding aan hen te danken en sommige kunnen ook nog mooi 

zingen en acteren en wie kan er wat tegen aangeboren geaardheid hebben, ik niet dus. 

Het wordt wat anders als zij in heel veel sleutelposities komen die het natuurlijke fragiele 

weefsel van de samenleving kunnen aantasten. Elke vorm van geweld, fysiek of verbaal 

tegen homo’s vind ik schandalig en uiterst verwerpelijk. Maar valse, gemaakte nichten 

apprecieer ik niet zo. Van problematische, provocerende, de samenleving verstorende 

aandachttrekkers en militante homo’s die op een Amsterdamse gondel hun opgezwollen pik 

en uitgewoonde behaarde kont willen demonsteren krijg ook ik net als mijn moeder 

peristaltische bewegingen van mijn maag-darmkanaal. 

Altijd weer de grenzen opzoeken en daar ver overheen gaan leidt alleen maar tot minder 

tolerantie. Ook dat voortdurend afgeven op Poetin door die groep walg ik van, want zowel in 

Kiev als Moskou wemelt het van de homobars en doet men hen daar over het algemeen 

geen enkel kwaad en dat heb ik met eigen ogen gezien toen mij lover en Russische zangeres 

Ruslana mij met haar lesbische vriendin meenam naar de Andy’s bar in het hart van het 

centrum. 

Wat heb ik genoten met haar en wat had ze een humor, dochter van een Oost-Duitse 

olympische topatleet en een beeldschone moeder uit Moskou, die een stuk jonger was dan 

ik toen. De vrouwen in Kiev behoorden in de periode 2012 tot 2019 tot de meest 

aantrekkelijke, avontuurlijke en meest intelligente ter wereld. Ook daar kom ik op later in dit 

boek terug, want het massale vertrek van deze vrouwen, die de ruggengraad van die 

samenleving vormden, is 1 van de niet benoemde factoren waarom die maatschappij na 

2014 economisch en sociaal implodeerde. 

Zij hielden die vaak ontspoorde, aartsluie schooiers en losgeslagen kerels. Die heel de dag op 

hun nest lagen zonder zingeving en die vrijwel altijd bereid of gevoelig waren voor corruptie 

enigszins in toom en die vrouwen sprankelden en gaven die samenleving energie, creativiteit 

en smoel. Al ruim vóór de militaire interventie van Rusland in februari 2022 vertrokken 

pakweg 10 miljoen relatief jonge en hoogopgeleide mensen voorgoed uit Oekraïne en 

vertrokken voorgoed naar Rusland, de EU, de VS en Canada. Daar hoor je niemand over.
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Daarna vond na het losbarsten van het militaire conflict een ware exodus plaats waardoor er 

nu nog maar 18 miljoen mensen leven in Oekraïne, tegenover de 43 miljoen die er waren in 

2010 toen ik dat land voor de eerste maal bezocht. Vrijwel alles wat in onze 

mainstreammedia al 3 jaar over dat land wordt gemeld door onze MSM is apert onjuist en 

gelogen, niet gebaseerd op feiten en het is of totale incompetente van die journalisten of 

het is boze opzet om op die manier hun steentje bij te dragen aan de strijd. 

Het lijkt alsof de duivel ermee speelt. De kleptocraat-komiek Zelenskyyyyyyy neemt nog 

steeds die 43 miljoen inwoners als grondslag voor het aanvragen van de miljardensteun. Wij 

in het Westen betalen al jaren alle salarissen van hun ambtenarenapparaat en de 

gepensioneerden, die als het meezit per maand € 100 krijgen. Het meerderdeel van de 

steungelden verdwijnen in de diepe zakken van de tot op het bot corrupte leden van het 

quasi Nazi-regiem en geloof me nou ik heb daar jaren gewoond, de media en jij ook niet 

Jasper van Dijk van de SP weten waar je het over hebt.

Waar staat geschreven dat een jood geen Nazi-connecties kunnen hebben. De top van de 

Duitse zionisten, twee topbankiers uit Berlijn, onderhielden vóór 1940 intensieve contacten 

met top Nazi’s en financierden Hitler en droegen op die manier bij om hem in het zadel te 

helpen opdat hij de nieuw te vormen staat Israël zou mee helpen te kunnen bevolken. De 

Russische schrijven Tolstoi zei het al, geschiedenis is heel mooi, als het waar was. 

Napoleon zei dat de winnaars de geschiedenisboeken schrijven en tja dat is zonder meer 

waar. Authentieke geschiedenis is te vergelijken met de 10 opeenvolgende lagen grond 

waarin men moet graven. Onze geschiedenisboekjes voor school en onze media komen vaak 

niet verder dan de eerste 2 lagen, vol met propaganda. Graaf je wat dieper dan blijkt de 

werkelijkheid totaal anders te liggen.      

De proxyoorlog in Oekraïne heeft niets, maar dan ook werkelijk niets met democratie of 

vrijheid te maken, noch met expansiedrang van Rusland, maar alles met machtsgeilheid en 

hebzucht van kleine groep sleutelspelers in het Westen, in het bijzonder van de Neocons in 

de VS en GB. Oekraïne is helemaal geen democratie, ook nooit geweest en schakelde na 

2014 alle oppositie, inclusief onwelgevallige media na 2019 volledig uit en is in werkelijkheid 

een kwaadaardige dictatuur van zakkenvullende oligarchen, die hun eigen volk over de kling 

jagen uit eigen financieel belang. 

Dat land wordt geen lid van de EU noch van de NAVO en als we wel onze zin ten koste van 

alles doordrijven dan zullen wij het niet navertellen wegens een 3e wereldoorlog. Frappant is 

hoeveel mensen in het Westen fans waren van Oekraïne en geel blauwe vlaggen ophingen, 

terwijl ze niets van dat land afwisten en dat land niet eens op de kaart konden aanwijzen 

toen ik in 2010 daar voor het eerst kwam. 

Vrijwel alles wat de mainstreammedia beweren is vaak 180 graden het tegenovergestelde en 

kritiekloos volgen velen in ons land deze propagandistische onzin, hetgeen maar weer eens 

aantoont hoe makkelijk te massa zich laat manipuleren en brainwashen. Joseph Goebbels 

had dat al feilloos door in de jaren 30 van de vorige eeuw en had dat op zijn beurt weer 

geleerd van de Amerikaanse psycholoog Edward Bernays, de zwager van Sigmund Freud. 


